



## L'interès partidista del govern posa en risc l'economia dels Malgratencs/ques

El govern quadripartit de la Sra Ponsa ha decidit unilateralment fer pagar el 70% de les obres del Passeig Marítim a tots els malgratencs/ques a través de l'Ajuntament. La resta, el 30%, a través de contribucions especials als veïns/es de la zona. Un cost total de 8.300.000 euros.

Aquest és el resultat de la incapacitat i falta de lideratge de la Sra Ponsa per tal d'aconseguir una subvenció supramunicipal que minimitzi el cost de l'obra que repercuteix el 100% al poble de Malgrat.

A més, el govern té previst dur a terme les obres des del 2018 al 2020 demanant un crèdit d'1 milió d'euros el 2019 i un crèdit d'1 milió d'euros el 2020, hipotecant i gastant el pressupost municipal dels pròxims anys, posant en perill, la bona gestió econòmica de l'Ajuntament duta a terme durant els anys de governs socialistes.

Nosaltres sempre ens hem ofert al govern a dur a terme aquest projecte amb consens i diàleg amb els veïns de Malgrat, sense presses, però s'ha rebutjat. Els socialistes defensem que aquesta obra amb un gran cost econòmic s'ha de dur a terme quan es tingui una subvenció, tal com hem fet, amb la resta d'obres que hem dut a terme al municipi.

Per què els partits de govern no esperen a tenir una subvenció i a posar-se d'acord amb la plataforma ciutadana del Passeig Marítim? Per què redueixen els terminis fent tot tan ràpid i corrents sense tenir consens polític ni ciutadà? Potser les eleccions municipals del 2019 poden donar resposta a aquestes qüestions.

### **On és l'ètica i responsabilitat del govern d'iniciar una obra sense consens que quedarà a mitges al final d'un mandat, hipotecant la gestió del nou govern que arribi el 2019?**

Senyors/es del govern, mai l'interès partidista pot estar per sobre de l'interès dels malgratencs/ques. ●



## Renovación en el Partido Popular

El pasado 30 de Mayo y 1 de Junio el Partido Popular, que hasta dicha fecha gobernaba en España, fue sometido a una moción de censura propiciada por el PSOE con el apoyo de los partidos de Podemos, Nacionalistas e Independentistas. Tras su caída en el Gobierno, el Partido Popular puso en marcha la renovación del Presidente del Partido, con la convocatoria de un Congreso Extraordinario que se celebró los días 20 y 21 de Julio, y en el que con la mayoría de votos de los compromisarios, salió elegido el nuevo presidente Pablo Casado Blanco.

A partir de ese Congreso el Partido Popular renovó dirección y ejecutiva para encarar las próximas elecciones municipales, autonómicas y europeas.

Tras el huracán de cambios en política en el Partido y la renuncia de volver a presentarse a la presidencia del PPC en las próximas elecciones Autonómicas de Xavier Albiol, el PPC celebrará el próximo día 10 de Noviembre el XV Congreso Extraordinario para la elección del nuevo Presidente del Partido en la Comunidad Autónoma. A día de hoy el candidato que se postula a la presidencia es Alejandro Fernández, diputado por Tarragona y portavoz en la Generalitat de Cataluña.

Creemos que es la persona idónea para dar una bocanada de aire fresco, reavivar y dar el lugar que le corresponde al PPC que tras las últimas elecciones autonómicas del 2017 nos dejaron tocados y eclipsados por el auge de Ciudadanos. Tenemos la plena confianza que si hubiese unas nuevas elecciones en Cataluña Alejandro Fernández podría situar al PPC en el lugar que tenía años atrás.

En próximas fechas se comunicará los candidatos a las alcaldías y los representantes en la Comunidad Europea para las próximas elecciones que serán en el mes Mayo del 2019. Pero para ello habrá que esperar pasadas las Navidades.

OS DESEAMOS FELICES FIESTAS Y FELIZ AÑO 2019!!!! ●